
-(D Gemeente

Roosen daal<D
(D

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Het afualverwerkingsbedrijf Attero heeft de claim tegen de Brabantse gemeenten gewonnen. Gisteren

stond in een artikel in BN De Stem dat een aantal gemeenten in Brabant gezamenlijk

€ 15 miljoen aan Attero moet betalen (zie HIER). Er zal een naheffing gaan komen, zie HIER voor de

oorspronkelijk raadsmededeling uit 2015 over de naheffing.

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen:

1. ln hoeverre gaat de gemeente Roosendaal een naheffing opgelegd krijgen?

2. Heeft Roosendaal hier destijds een reservering voor opgenomen?

3. Wat is nu het vervolg hierop? Zijn er wellicht nog meer / andere afspraken welke (financiële)

gevolgen hebben?
4. Z¡n er nog andere zaken op dit dossier van toepassing en waar (financieel) rekening mee

gehouden zou moeten (gaan) worden? Graag een toelichting.

Namens de fractie van Roosendaalse Lijst ,

Marco Schillemans en Peter Raijmaekers
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ln hoeverre gaat de gemeente Roosendaal een naheffing opgelegd krijgen?

Het bedrag dat wij als gemeente Roosendaal moeten betalen zal ci¡ca€ 172.350 bedragen.

Gemeente Bergen op Zoom verzorgt de afrekening voor ons gewest. Voor ons gewest gaat

het in totaal om een bedrag van € 250.000. Dit bedrag wordt over de gemeenten verdeeld

o.b.v. tonnages. Dat houdt in dat hoe minder restafual een gemeente heeft aangeleverd, hoe

meer deze moet betalen. Op dit moment is het te betalen bedrag nog niet helemaal definitief,

maar duidelijk is wel dat het niet veel zal afwijken van € 172.350.

2. Heeft Roosendaal hier destijds een reservering voor opgenomen?

Nee, wij hebben hier geen aparte reservering voor gedaan. De naheffing dekken we uit de

Voorziening Exploitatie Reinigingssector. Deze voorziening bevat hiervoor nog voldoende

middelen.

3. Wat is nu het vervolg hierop? Zijn er wellicht nog meer / andere afspraken welke
(financiële) gevolgen hebben?

Nee, zodra de afrekening via Bergen op Zoom binnenkomt, is deze kwestie afgerond

4. Zijn er nog andere zaken op dit dossier van toepassing en waar (financieel) rekening
mee gehouden zou moeten (gaan) worden? Graag een toelichting.

Nee, er zijn geen andere zaken die nu nog spelen

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,
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